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	名    称:
	  太阳能手机充电器

	型    号:
	LD005

	类    别:
	手机数码专用型

	尺    寸:
	94*44*10mm

	备    注:
	锂电池带有保护电路，电路设计有保护电路，双保险。智能充电功能


产品特点：
1、特别适用于应急场合
当您在野外作业或旅游，或者遇到停电时，太阳能环保充电器将会帮您的大忙，使您的手机随时随地保持工作状态，让您不间断的与您的朋友和家人保持联系。
2、使用方便  
 无论何时何地，您都可以极为方便的给您的手机充电或其它数码产品充电。。
3、高效率充电
给您的手机充电60分钟，可以获得120-150分钟通话时间或者72小时待机时间。
4、环保，节约能源

 使用绿色能源太阳能，可为环保作出您的贡献。
5、外形时尚，携带方便  造型简洁华贵，小巧玲珑，携带方便。
6、使用安全
带有充电过充保护，有效延长您的手机电池的使用寿命，使用安全。锂电池带有保护电路，电路设计有保护电路，双保险。智能充电功能，快速恒流充、恒压充、均衡充，有效延长内置电池使用寿命。强大的智能保护功能，具有过充、过放、过载、反接、短路等保护功能

 产品规格：
1、使用高转换效率单晶硅或多晶硅片，太阳能转换效率高达15%以上

2、太阳能电池板规格：5V/45mA；

3、交流适配器规格：5.0V/500mA
4、充电器内置高容量可充电锂电池：800mAH；
5、输出电压：5.5V；输出电流：550MA；
6、充电器给手机充电时间：约60分钟（不同品牌和型号的手机有少许差别）；
7、太阳能持续充电让充电器始终保持荷电状态，太阳能充电10~15小时，可增加充电器足够有效电量进行应急充电。

8、用电脑或交流适配器给充电器内置电池充电时间：5个小时

标准配置：原装纯铜充电数据线5.5V 400MA AC适配器
5K以上：30￥
1K以上：33￥
500台：35￥
样品价：45￥


	NAME:
	MOBILE PHONE SOLAR CHARGER

	MODEL:
	LD-005

	TYPE:
	MOBILE PHONE DIGITAL SPECIAL TYPE

	SIZE:
	94*44*10mm

	NOTE:
	Lithium batteries with protection circuit, the circuit design of protection circuit, double insurance. Intelligent charging function


Features: 
1, is particularly applicable to emergency occasions When you work or travel in the wild, or encounter the blackout, solar charger will help green your very busy, so that your mobile phone anytime, anywhere to keep working condition, so that you non-stop with your friends and family to keep in touch. 
2, easy to use Wherever and whenever, you can be very convenient to charge your phone or other digital products charge. . 
3, efficient charge To recharge your cell phone 60 minutes, get 120-150 minutes of talk time or 72 hours standby time. 
4, environmental protection, energy conservation The use of green energy, solar energy, can make your contribution to environmental protection. 
5, shape fashion, luxury compact shape and easy to carry, small and easy to carry. 
6, the use of safety With a charge-off charge to protect and effectively extend your phone battery life, the use of security. Lithium batteries with protection circuit, the circuit design of protection circuit, double insurance. Intelligent charging function, fast charge constant current, constant voltage charge, balanced charge, effectively extending the built-in battery life. Powerful intelligent protection function, has been filling, have been released, overload, reverse, short-circuit protection, etc. 
Product specifications: 
1, the use of high-conversion efficiency of monocrystalline silicon or polycrystalline silicon films, solar energy conversion efficiency as high as more than 15% 
2, solar panels specifications: 5V/45mA; 
3, AC adapter specifications: 5.0V/500mA 
4, charger built high-capacity rechargeable lithium battery: 800mAH; 
5, the output voltage: 5.5V; output current: 550MA; 
6, cell phone chargers to charge time: about 60 minutes (different brands and models of mobile phones a bit different); 
7, continued charging solar charger always maintained so that the state of charge, solar charge 10 to 15 hours, increase the charger sufficiently effective emergency electricity charge.
8, using a computer or AC adapter to charge the battery charger built-in time: 5 hours Standard configurations: original copper data lines charge 5.5V 400MA AC adapter
